
Προσφέρουν λευκό τυρί σαν φέτα!

Την εντατικοποίηση των ελέγχων για την πάταξη του φαινομένου διάθεσης λευκού τυριού
σαν φέτας ζήτησε από τον Ενιαίο Φορέα Ελέγχου Τροφίμων ΕΦΕΤ ο αναπληρωτής
υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Μάξιμος Χαρακόπουλος.      

«Μετά τις καταγγελίες κτηνοτρόφων ότι σε χώρους εστίασης σερβίρεται λευκό τυρί ως
φέτα θεώρησα καθήκον μου να ενημερώσω τον ΕΦΕΤ για να πράξει τα δέοντα», δήλωσε ο κ.
Χαρακόπουλος, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι χρέος της πολιτείας είναι η προστασία
των καταναλωτών, αλλά και των παραγωγών αιγοπρόβειου γάλακτος, από τσαρλατάνους,
που πουλούν φύκια για μεταξωτές κορδέλες».

  

Στην επιστολή του προς τον πρόεδρο του ΕΦΕΤ, ο κ. Χαρακόπουλος επισημαίνει ότι, κατά
την επίσκεψή του στα γραφεία της Ομοσπονδίας Κτηνοτροφικών Συλλόγων της
Περιφέρειας Θεσσαλίας,  στις 14 Ιουλίου 2012, έγινε
αποδέκτης έντονων διαμαρτυριών και καταγγελιών για εκτεταμένη παράνομη πώληση
λευκού τυριού ως φέτα σε χώρους εστίασης, ιδίως σε περιοχές με αυξημένη τουριστική
κίνηση.
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